

PAOC Ka Chi Secondary School
加拿大神召會嘉智中學
School Circular No. 44 (2017-2018)
家長通告第四十四號 (2017 至 2018 年度)
【2018-2019 School Bus Service】
【2018-2019 校巴服務】

5 June 2018

Dear Parents,

In order to reduce the transportation time for students, the school will entrust Trust Transportation Company (柏誠旅運公司) to provide two-way pick up school bus service during school days in the coming academic year 2018-2019. Moreover, due to a decreasing number of students taking school bus in the past few years, the two school bus routes are combined into one route in 2018-2019 in order to achieve more effective utilisation of resources. The details are as follows:

2018-2019 School bus route

Time	Pick-up Point
	Route : Yuen Long & Tuen Mun Line (\$13/day two-way ticket in Yuen Long and Tin Shui Wai; \$9/day two-way ticket in Tuen Mun)
06:45	Yuen Long West Rail Station (Near public toilet at Sun Yuen Long Centre bus station)
06:50	Kang Ping House, Long Ping (OK store, near Tin Ka Ping Care and Attention house)
07:00	Tin Shing Estate (Bus stop, outside Tin Shing Shopping Centre)
07:10	Tin Shui Estate
07:15	Tin Yuet Estate (Red fence outside post office)
07:20	Tin Chak Shopping Centre (bus stop)
07:25	Tin Hang Estate (Outside Yung Yau Secondary School)
07:35	Fu Tai Estate (Fu Tai Estate roundabout)
07:40	Tseng Choi Street
Before 08:00	School

Points to Note

1. The maximum number of passengers to be carried is 28 in the coming academic year 2018-2019, junior-form students have priority in the service.
2. The routes of Tuen Mun (route 1) and Yuen Long & Tin Shui Wai (route 2) are combined into one route in the coming academic year 2018-2019.
3. Students must remain seated with their seat belt fastened at all times for safety purposes.
4. Students should be courteous to and should not interfere with the bus driver.
5. No food or drinks are allowed on the bus.
6. There is no assigned seating. All seats are on a first come, first served basis.
7. No objects of any kind are allowed to be thrown in the bus or out of the windows.
8. Obscene language is not permitted.
9. The school bus is leaving on time according to the schedule. Please arrive at the bus stop five minutes before.

Please feel free to call us 2441 3818 if there is any question.

Yours faithfully,


Principal Wong Wai Keung

敬啟者：

本校為減省學生回校之交通時間，現委託【柏誠旅運公司】提供校巴服務，在 2018-2019 年度的上課日提供雙程接載服務。此外，因近年乘搭校巴人數下降，本校為了更有效地運用資源，決定於 2018-2019 年度的校巴路線將於兩條路線合併至一條路線。詳情如下：

2018-2019 校巴路線

路線：元朗及屯門線 (元朗及天水圍雙程\$13/天；屯門雙程\$9/天)	
時間	上車地點
06:45	元朗西鐵站 (新元朗中心巴士站公廁側)
06:50	朗屏鏡屏樓 (田家炳護理安老院側旁 OK 便利店)
07:00	天盛邨 (天盛商場門外巴士站)
07:10	天瑞邨
07:15	天悅邨 (郵政局對出紅欄杆)
07:20	天澤邨 (商場門外巴士站)
07:25	天恒邨 (翁佑中學門外)
07:35	富泰邨 (富泰邨迴旋處)
07:40	井財街
08:00 前	本校

學生乘搭校巴須注意事項

1. 2018-2019 年度校巴接載人數最多為 28 人，初中同學之申請會獲優先接納。
2. 2018-2019 年度校巴路線將屯門(路線 1) 及元朗、天水圍(路線 2) 合併至一條路線。
3. 為安全理由，學生在行車期間需安在座位中並配戴安全帶。
4. 學生需尊重校巴司機及在行車途中切勿干擾司機。
5. 學生不准在車廂內飲食，且保持校巴清潔。
6. 學生不會被分配座位，可自由選擇座位。
7. 學生不得將任何物件留在校巴內或拋出校巴外。
8. 學生不准在說任何粗言穢語或不當用語。
9. 校巴到站後，將按時間表準時開出，故請提前五分鐘到達車站候車，逾時不候。

如有任何查詢，歡迎致電本校 2441 3818。

此致

貴家長

校長



謹啟

二零一八年六月五日

【 Reply Slip 回條 】

Dear Principal,

Having received the School Circular No. 44 concerning the 【2018-2019 School Bus Service】, I am fully aware of the new school bus route, the school bus fees, and points to note in the next academic year 2018-2019.

敬覆者：

本人已細閱家長通告第四十四號，藉悉有關【2018-2019 校巴服務】事宜，並知悉 2018-2019 年度的新校巴路線、校巴收費及注意事項。

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student	學生姓名：	_____
Class	班 別：	_____
Class Number	學 號：	_____
Name of Parent	家長姓名：	_____
Signature of Parent	家長簽名：	_____
Date	日 期：	_____